

**General Terms and Conditions**  
**Allgemeine Geschäftsbedingungen**

**Burger Logistic Services GmbH**

As far as we are acting as agent, the regulations of the corresponding shipping line are effective, especially the conditions, clauses and tariffs stipulated in the respective bills of lading, even if it is only referred to them, and exceptions as well as the relevant regulations of the Conference. All bookings, freight quotations and agreements are subject to space being available.

All freight quotations are without engagement and are subject to alterations, with or without notice. As far as we are acting as shipping agent in the business scope of chartering, clearance, agencies and purchase and sale of ships, including the agency of bunker, tug services, transshipment of cargo or other related services, we act exclusively on basis of the „General Business Terms for Shipping Agents and Brokers in the Federal Republic of Germany, latest edition. In so far the liability limits of the German Forwarders Standard Terms and Conditions (ADSp), latest edition, are valid. Limit of liability as per article 23 ADSp on the other page. Besides, if not stipulated expressly otherwise, we work exclusively on basis of the German Forwarders Standard Terms and Conditions (ADSp), latest edition.

Information about the limits of liability as per article 23 ADSp on the other page. Any dispute to be decided in accordance with the German Law in Hamburg. Managing Directors: Paulus Visser, Jan, Alex Spruyt. EORI no. DE 623 2973 . VAT no. DE814565074. Tax no. 48 709 00819. Trade Register Hamburg HRB 95486.

Soweit wir als Agent tätig sind, gelten die Reedereibestimmungen, insbesondere die in den jeweiligen Konnossementen festgelegten Bedingungen, Klauseln und Tarife, auch wenn auf diese lediglich Bezug genommen wird, und Ausnahmen sowie einschlägige Konferenzbestimmungen. Alle Buchungen, Fracht-Quotierungen und Vereinbarungen stehen insoweit unter Vorbehalt, dass Schiffsraum verfügbar ist. Alle Fracht-Quotierungen sind freibleibend. Änderungen, auch ohne Bekanntgabe, bleiben vorbehalten. Soweit wir als Schiffsmakler oder Schiffsagent im Rahmen von Schiffsbefrachtungs-, Schiffsklarierungs-, Schiffsagenten- und Schiffsan- und –verkaufsgeschäften, einschließlich der Vermittlung von Verträgen über Bunker, Schleppdienst, Ladungsumschlag oder damit im Zusammenhang stehenden Leistungen tätig sind, arbeiten wir ausschließlich auf Basis der Allgemeinen Geschäftsbedingungen für Schiffsmakler und Schiffsagenten in der Bundesrepublik Deutschland in der jeweils neuesten Fassung. Es gelten insoweit die Haftungsgrenzen der Allgemeinen Deutschen Spediteursbedingungen (ADSp) neuester Fassung. Haftungsbegrenzung gemäß Ziffer 23 ADSp umseitig. Im übrigen arbeiten wir, wenn nicht ausdrücklich anders bestimmt, ausschließlich aufgrund der Allgemeinen Deutschen Spediteursbedingungen (ADSp) neuester Fassung. Haftungsbegrenzung gemäß Ziffer 23 ADSp umseitig. Sitz der Gesellschaft und Gerichtsstand ist Hamburg. Geschäftsführer: Paulus Visser , Jan, Alex Spruyt. EORI Nr. DE 623 2973 . VAT no. DE814565074. Tax no. 48 709 00819. Trade Register Hamburg HRB 95486.